
van de vergadering gehouden op 
Aanwezig:Dick Leeuwenkamp (secretaris), Henk Rens, Hans Verheggen, Johan Visser (voorzitter), 
Helga Wagemaker. 
Afwezig: Aad Kramer, Cees Zwart 
Gasten: Wethouder Sigge van der Veek, Rolf klant, Peter Vlam, Hans Horn.   

De voorzitter heet iedereen welkom. Aad Kramer en Cees Zwart hebben laten weten dat ze niet 
aanwezig kunnen zijn. Een extra welkom aan wethouder Van der Veek die in het kader van 
werkbezoeken aanwezig is.

Notulen vergadering 5 oktober.
Johan heeft zijn aantekeningen van de vergadering van 5 oktober rond gestuurd. Deze worden als 
zijnde de notulen opgenomen in het archief.
Het in deze notulen genoemde veldbezoek heeft op 1 oktober plaatsgevonden. Er is nog geen 
verslag van ontvangen.

Actie: Dick zal Frank Watertor om het verslag vragen.

Jaarvergadering 26 oktober.
Met een opkomst van ruim 30 dorpsgenoten was de belangstelling ongeveer gelijk aan voorgaande 
jaren. Ten aanzien van de activiteiten van de dorpsraad waren er geen bijzondere vragen of 
opmerkingen. In het vragenrondje zijn er verschillende suggesties gedaan. Wij zullen de 
onderwerpen rubriceren en ons beraden welke punten we opnemen in de actielijst.
De presentaties omtrent het functioneren van een VOA en Wijkteam vertoonden veel gelijkenis. We
zullen bekijken of we e.e.a. nog verder moeten toelichten via de website.
Het thema glasvezel trok geen speciale belangstelling. De dorpsraad heeft zich aangemeld als 
ambassadeur voor dit project. We zullen nog van ons laten horen. William van Schie vertelde iets 
over de bedrijfsverplaatsing en welke procedures daarbij van toepassing zijn geweest. Ook werden 
beelden getoond van het nieuwe complex met toelichting van de geplande voorzieningen.
Ter afsluiting werd een film getoond over Burgerbrug, gemaakt door Piet Schipper. Door een 
technisch probleem niet volledig. De totale film is nog wel te zien via Youtube.

Stand van zaken school.
De nieuwe school is in gebruik genomen. Wat ons nog rest is aandacht vragen voor de benodigde 
en afgesproken aanpassingen aan het voetbalveld en ijsbaan.

Woningbouw.
Met betrekking tot het lot van de oude school heeft de gemeente met de dorpsraad overleg gehad 
over een mogelijke andere bestemming. Tijdens de jaarmarkt hielden wij een enquête over de 
leefbaarheid in ons dorp waarin die vraag ook was opgenomen. De meest voorkomende suggesties 
hebben als grondslag de behoefte aan betaalbare starters- en huurwoningen. De oude school 
verbouwen voor dat doel of slopen en dan woningbouw, wordt het vaakst genoemd.  
Deze ruimte en de in de toekomst vrijkomende ruimte als gevolg van de bedrijfsverplaatsing van 
Van Schie, gaat kansen bieden voor woningbouw. Wie gaat bouwen en welke soort woningen dat 
zullen zijn is moeilijk in te schatten. Wethouder Van der Veek geeft aan dat de gemeente daar 
beperkte invloed op heeft. Ook de provincie heeft hier richtlijnen voor die eerder beperkend lijken 
dan stimulerend.
Naast de nieuwe school zijn twee kavels beschikbaar voor woningbouw. In eerste instantie voor 
één woning per kavel. Al eerder hebben we verzocht om dit om te zetten naar twee-onder-een-
kapwoning kap woningen. Ten overvloede zullen we wethouder Beemsterboer een berichtje sturen 
waarin we dit verzoek herhalen.

Actie: Dick maakt tekst.
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Brugpraat.
De herfstuitgave is als vierde exemplaar van dit jaar verspreid. We blijven er naar streven om 
Brugpraat een breder kader te geven. Daarvoor is uitbreiding van de redactie noodzakelijk.
Helga heeft een aantal mogelijke kandidaten per e-mail benaderd. We wachten op reacties.
De bedoeling is ook dat het beheer van de website door deze redactie wordt overgenomen.

Financiën.
Henk geeft toelichting op het financiële overzicht. Het ziet er naar uit dat we dit jaar geen verlies 
zullen hebben. Wel is het urgent dat we een nieuwe penningmeester vinden, Henk gaat verhuizen.

Nieuwe leden.
Niet alleen een nieuwe penningmeester maar ook nieuwe leden zijn welkom (en nodig.) Een aantal 
leden zijn al ruim tien jaar lid en vernieuwing wordt noodzakelijk. Onze zoektocht wordt voorgezet.

Dorpsraad loopjongen van gemeente?
Het bestuur van dorpsraad Petten is opgestapt omdat men zich geen loopjongen van de gemeente 
wil voelen. Bij de beslissing om asielzoekers in Huis ter Duin op te nemen is men voorbij gegaan 
aan het advies van de dorpsraad. Vraag is of de dorpsraad Burgerbrug het loopjongen gevoel deelt.
Wethouder Van der Veek geeft zijn visie met als kern dat de gemeente geen behoefte heeft aan 
loopjongens maar wel aan betrokken inwoners. In de discussie komt ook naar voren dat een aantal
dorpsraden misschien te hoge verwachtingen heeft als het gaat om ideeën en adviezen betreffende
de ontwikkelingen van eigen kern of buurt.
De dorpsraad Burgerbrug kan zich vinden in de huidige structuur. 

Rondvraag.
Johan vraagt of er al bericht is ontvangen over de hoogte van de subsidie 2016. Nog geen bericht, 
we zullen informeren.
Wethouder Van der Veek laat weten dat verbetering van de dienstverlening een van de 
gemeentelijke speerpunten voor 2016 zal zijn. In dat kader zal ook het functioneren van het KCC 
als contactpunt voor de dorpsraden aandacht krijgen.

Volgende vergadering:
28 december, 20.00 uur in Herboren Toren.

(Wilt u als gast aanschuiven dan even aanmelden via de secretaris want soms worden vergaderingen 
verplaatst. D. Leeuwenkamp 0226 381561 / dorpsraadburgerbrug-nh.nl
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